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Ač se mnohým z vás zdá, že volby do Evropského parlamentu nejsou pro naši zemi, město ani městskou
část důležité, prosím, přijďte volit. Já i přesto, že právě na Praze 3 si někteří z vládnoucí garnitury myslí, že
Spolu je projekt, který má smysl, jen když se jim to hodí do krámu, volit půjdu a koalici Spolu volit budu.
Vždycky budeme, z větší či menší části, závislí na Evropě, a pokud ta bude šlapat, bude v laufu
i ekonomika naše. Měli bychom si vážit té možnosti, že můžeme svobodně volit, a tuto možnost využívat
plnými doušky. Opravdu to není samozřejmost, a když jí budeme pohrdat, můžeme o ni zase jednou přijít.

Pokud se nemůžete rozhodnout, koho volit, doporučím se nedívat na svět černobíle. Není nutné, jak nás
denně masírují média, tu či onu skupinu buď milovat, nebo nenávidět. Ideální je pročíst si volební
programy, vyslechnout a projít si oficiální rozhovory a kandidátky. Zas tolik času to nezabere. Když si pak
na pomyslnou misku vah dáte pro a proti, určitě vám něco smysluplného vyjde. A pokud stále nebudete
rozhodnutí, každá ze stran dělá různé mítinky a grilování, kde se můžete kandidátů na cokoli zeptat
v uvolněnější atmosféře. Z vlastní zkušenosti vím, že se dozvíte mnohé, potkáte zajímavé lidi a pomůže
vám to získat odpovědi na možnosti směřování Evropy v dalších letech.

Přeji vám šťastnou ruku a do blížícího se léta hodně sluníčka, zdraví a aktivních dnů nejlépe v přírodě se
svými blízkými.


